
 

Protokół z sesji nr X ——

Rady Osiedla Grabiszyn-Grabiszynek 1-14 |
Z, dnia 20 października 2022 r, godz. 19:30Na |

Sesja stacjonarna w siedzibie Rady ! siedla Grabisz; n- |
Jr z rejestru przesyłek wpływających.

Grabiszynek oraz zdalnie pod adresem: https://lmeet.google.com/ |
dkc-ufqn-zqf

lub nr tel.: +48 22 163 93 52 PIN: 148 188 8304

I. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Osiedla Tomasz Chołast. Stwierdził

quorum.W obradach wzięło udział 14 członków RO zgodnie z listą

obecności( g.21.30 Joanna Sudomirska opuściła sesję)

I. Przyjęcie porządku obrad

Jednogłośnie przyjęto porządek obrad

II. Sprawy Zarządu Osiedla

1. Sprawozdanie z Funduszu wyjazdowego- UchwałaNrX1/53/22 w

sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadania społecznego

Maria Kostrzewa-Żołnierz omówiła sprawozdanie z Senioralnego Funduszu

Wyjazdowego. Senioralny Fundusz Wyjazdowy obejmował wycieczkę dla

seniorów do Spreewaldu- zapoznanie się z historią Łużyc, spływ Sprewą,

wizyta w skansenie. Wycieczka odbyła się 3 września 2022 roku, .

uczestniczyło w niej około 40 seniorów.

Uchwałą nr XII53122 Rady Osiedla Grabiszyn-Grabiszynek z dnia 20

października 2022 roku przyjętojednomyślnie sprawozdanie z realizacji

zadania społecznego.

2. Przesunięcia finansowe - Uchwała Nr X1/54/22 w sprawie

aktualizacji planu wydatków budżetowych na rok 2022

Maria Kostrzewa-Żołnierz omówiła potrzebę przesunięć

finansowychPrzesunięcia są między paragrafowe i dotyczą

Koła i Kluby- przesunięcia na wynagrodzenie prowadzącego

  

 



 

Klub Seniora- przesunięcia na artykuły spożywcze

Koszty administracyjne- przesunięcie na przeglądy pieca, drukarki i gaśnicy

Uchwałą nr XI/54/22 Rady Osiedla Grabiszyn Grabiszynek z dnia 20

października 2022 rokujednogłośnie przyjęto aktualizację planu

wydatków budżetowych na rok 2022.

3. Uchwała Nr XI/55/22 w sprawie wystąpienia o dodatkowe środki

na realizacji zadań społecznych w roku 2023r.

Janina Pławnicka omówiła konieczność wystąpienia o dodatkowe środki do

realizację zadań społecznych w roku 2023. Dodatkowe środki dotyczą Klubu

Seniora oraz Festynu/Pikniku.

Uchwałą nr XII55122 Rady Osiedla Grabiszyn-Grabiszynek z dnia 20

- października 2022 roku przyjęto wystąpienie o dodatkowe środki na

realizację zadań społecznych Klub Seniora i Festyn zgodnie z

załącznikami.

Głosowanie - *za”- 7, "przeciw”-1, "wstrzymał się”-> P , y ę

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu.

Janina Pławnicka omówiła sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

IV. Sprawy Komisji

1. Komisja Infrastruktury i Komunikacji Miejskiej

|) Sprawozdanie z działalności

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Komunikacji Miejskiej Oskar Dolot

sprawozdanie z działalności Komisji przedstawi na następnej sesji Rady

Osiedla Grabiszyn-Grabiszynek.

Il) Opinia przebudowy ul. Inżynierskiej - Uchwała Nr XII56/22 w

sprawie przebudowy ul. Inżynierskiej we Wrocławiu w zakresie

wykonania przejścia dla pieszych wraz zjego doświetleniem.

 

 
 



I

Uchwałą nr XII56/22 Rady Osiedla Grabiszyn-Grabiszynek pozytywnie
zaopiniowano przebudowę ul.Inżynierskiej we Wrocławiu w zakresie
wykonania przejścia dla pieszych wraz zjego doświetleniem.
Głosowaniejednomyślne.

Il) Dyskusja w temacie zajęcia stanowiska ws. budowylinii
tramwajowej na Racławickiej i Gajowickiej w kontekście
ogłoszonego przez Urząd "Wrocławskiego Programu
Tramwajowego 2.0”

Oskar Dolot omówił temat, który szeroko dyskutowany byłpodczas obrad
Komisji Infrastruktury.Członkowie Komisji ustalili, że jest potrzeba
uzyskania opinii mieszkańców odnośnie potrzeby budowy ewentualnej linii
tramwajowej na ulicy Racławickiej i Gajowickiej |
Podczas dyskusji na sesji ustalono, że tematpowinien powrócić do Komisji
Infrastruktury celem doprecyzowania pytań dla mieszkańców.Osoby
nadzorujące Katarzyna Bancerowska i Michał Sznajder.

IV) Inne tematy

- linia autobusowa z pętli na ul.Racławickiej do Centrum- Maria
Kostrzewa-Żołnierz poinformowała,że zgodnie z informacjami
otrzymanymi od urzędników UM, po zakończeniu budowylinii
tramwajowej na Nowy Dwór, taka linia jest w planach.

- Radnipodjęli rozmowę na temat ewentualnego rozszerzenia przez miasto
strefy płatnego parkowania i następstw takiego rozwiązania -temat
poruszony w nawiązaniu do pisma mieszkańców alei Hallera odnośnie |
problemów z parkowaniem.

 

2. Komisja Ochrony Środowiska, Porządku i Czystości

|. Sprawozdanie z działalności

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Porządku i Czystości Michał
Sznajder przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji.Sprawozdanie
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

II. Inne tematy

-śmieci na Górce Żołnierza- Michał Sznajder poruszył temat śmieci
pozostawionych na Górce Żołnierza i dołożenia ewentualnych koszy (śmieci
zostały już pozbierane). Maria Kostrzewa-Żołnierz wyjaśniła kto zajmuje się
porządkowaniem i zbieraniem śmieci na tymterenie.



-smog-palenie śmieci w piecach. Na stronie internetowej i FB zostanie

umieszczona informacja jak postępować wrazie zauważenia palenia śmieci

w piecach-dym/zapach.

-czystość Grabiszynki-temat czystości Grabiszynki jest monitorowany.ZZM

wskazuje miejsce największego zanieczyszczenia obszar ulicy Modlińskiej.

MPWIKprowadzi prace mające na celu znalezienie powodu

zanieczyszczenia.Rada Parku Grabiszyńskiego i ZZM mają na uwadze

utrzymanie czystości.

3. Komisja Kultury, Edukacjii Integracji

1. Sprawozdanie z działalności

Przewodnicząca Komisji Kultury, Edukacji i Integracji Aneta Jaszczyńska

sprawozdanie z działalności przedstawi na kolejnej sesji Rady Osiedla

Grabiszyn- Grabiszynek.

V. Sprawy koordynatorów

1. Koordynator ds. Komunikacji

|. Sprawozdanie z działalności |

Koordynator ds Komunikacji Katarzyna Bancerowska przedstawiła

sprawozdanie z działalności. Brak pytań do sprawozdania.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

2. Koordynator ds. Utworzenia CentrumAktywności Lokalnej

1. Sprawozdanie z działalności
Koordynator ds.CAL Aneta Jaszczyńska przedstawiła sprawozdanie z
działalności.

Pytania odnośnie sprawozdania dotyczyły kroków jakie koordynator

zamierza i mógłby wykonać, aby w obrębie Rady Osiedla mógł działać CAL.

Koordynator przygotuje odpowiedzi na pytania na kolejną sesję.

Sprawozdanie z działalności koordynatora stanowizałącznik nr 4

niniejszego protokołu.

3. Koordynatorki ds. Klubu Seniora

 



1. Sprawozdanie z działalności

Koordynatorki ds Klubu Seniora Maria Kostrzewa-Żołnierz i Stella Szlucha-

Kowalska przedstawiły sprawozdanie z działalności Klubu.

Pytania radnych dotyczyły współpracy Klubu z Policją w temacie oszustw

starszych osób. Koordynatorki wyjaśniły i opisały rolę dzielnicowych w

poruszanych tematach.

Sprawozdanie z działaności klubu stanowi załącznik nr 5 niniejszego

protokołu.

4. Koordynatorka Pikniku

1. Podsumowanie

Janina Pławnicka przedstawiła podsumowanie Pikniku.

Piknik odbył się 16 października 2022 roku na polanie koło Górki Żołnierza, był

dwa razy przekładany.Organizacja trwała od maja 2022 roku.Uczestniczyło w

nim około 20firm i osób prywatnych dla ponad 1000 osób.

Należy do lubianych i udanych imprez.

5. Koordynatorzy Mikołajek i Wigilii

1. Informacja o przygotowaniach

Koordynatorzy omówili przygotowania do Mikołajek i Wigilii.Zgodnie z planem

wydarzenie ma odbyć się 11 grudnia w godzinach 11.00-14.00, aktywności

zaplanowane to catering, karuzela, śnieżna kula, przygotowywanie stroików,

stoiska szkolne, stoisko ukraińskie oraz propozycja zabawy z nagrodami do

losowania.

VI. Opinia organizacji Biegu Trzech Wzgórz w dniu 12 listopada 2022 -

Uchwała Nr XI/57/22 w sprawie wydania opinii na temat Biegu Trzech

Wzgórz. |

Uchwałą nr X1I57/22 Rady osiedla Grabiszyn-Grabiszynek zdnia 20

października pozytywnie opiniuje się organizację biegu T.rzech Wzgórz w dniu

12 listopada 2022 roku.

Głosowanie "za- 4, "przeciw-4, "wstrzymuje się”-5

VII. Przyjęcie protokołu z sesji X/22 - Uchwała Nr XI/58/22 w sprawie

przyjęcia protokołu nr X/22

 
 



Uchwałą nr X1I58/122 Rady Osiedla Grabiszyn-Grabiszynek z dnia

października 2022 roku przyjęto protokół nr XI22.

Głosowanie "za'”- 11, "wstrzymał się ”-2, "przeciw ”- O.

 

VIII. Przerwanie obrad.

W związku z późną porą obrady Rady przerwano, a pozostałe punkty porządku

obrad zostały przeniesione na kolejna sesję.

IX. Wyznaczenie terminu kolejnych obrad.

Kolejne obrady wyznaczono na 3 listopada 2022 roku na godzinę 19.00

X. Zamknięcie obrad.

Na tym obrady zakończono i zamknięto.

Prowadził:

Przewodniczący RO_

<Grabiszynek

amTOMASZ CHOŁAST
jPrzewodnicząc

Protokołowała: Rady Osiedla

   

 
(Grabiszyn-Grabiszynek

Sekretarz Osiedla Grabiszyn-Grabiszynek

Stella Szlucha-Kowalska

STELLA SZLUCHĄCK WALSKA

Sekretąrz

OsiędiA Grabiszyn-Grabiszynek
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Przedstawienie działań podjętych przez Ząrząd Osiedla Grabiszyn —

Grabiszynek od grudnia 2021 do września 2022 z zaznaczeniem

udziału radnych

l. Działania dotyczące funkcjonowania Osiedla

1.W okresie świątecznym rozdysponowaliśmy paczki świąteczne dla

potrzebujących. Przywiezieniem i rozdzieleniem zajmowalisię

AJ. , A.M., M.SZ., J.M..J.P. |

2. Uczestniczylismy aktywnie w Akcji Miejskiej „Pomoc dla Ukrainy” Dary

zbierane były w siedzibie RO 3X w tygodniu ,a na końcu akcji raz. Radni mieli

dyżury wg grafiku,który koordynowała AJJ.

3. Przeprowadzony został przez Zarząd Fundusz Osiedlowy. Konsultacje

odbywały się w RO wg grafiku dyżurów obejmującego wszystkich radnych

Dodatkowo na konsultacjach w CH Zajezdnia obecnibyli AJ,PR,MS,BCJS.

Ostateczny format Funduszu został zapisany i przesłany wg FRODOprzez

AJ,AM,JP.

4. Odbyło się internetowe spotkanie z urzędnikami miejskimi w celu omówienia

istotnych problemów OSIEDLA . Obecnibyli tylko .KB, MKŻ, AJ AM,JP.

5.Odbyło się spotkanie na podwórku przy Hallera /al.Pracy wsprawie © ©,

rozwiązania problemów ze składowaniem odpadów.Uczestniczyli TCH, KB, AJ,

MKZ,

6. Konsultacje w sprawie podwórek przy Hallera KB,JP.

7 . Konsultacje i odbiór powykonawczy podwórka na Halera KB

8. Spotkanie urzędnikami miejskimi terenie,w celu weryfikacji projektu

poprzedniego FU dot.remontu chodników przy ul.Odkrywców - KB,JP

9. Spotkanie ponowne z urzędnikami w siedzibie ZDIUM w /w sprawie.Projekt

ma zostać poprawiony pod względem zakresu i wartości. KB,JP

10.Spotkanie z urzędnikami miejskimi w sprawie bieżycach napraw ul.

Lakierniczej i O.Beyzyma .KB,]MKZ,AMJP.

11.Spotkanie w sprawie organizacji ruchu wokół szkoły ATUT JP.

12 Przedstawienie ostatecznego stanowiska RO w sprawie współwystępowania w

imieniu mieszkańców ul Rymarskiej /Howell/ w stosunku do Gminy Wrocław.JP.

13. Uczestnictwo w Urzedzie Miasta w spotkaniu „ Rozwój transportu

publicznego we Wrocławiu”-JP



Il Działania społeczne, edukacyjne, kulturalne.

1.Wigilia i Mikołajki . Impreza ogóloosiedlowa zorganizowana przez KB,MKZ.JP.

Radni którzy nie wzięli udziału to / OD,JM,SC,PR.

2. Wyprzedaż Osiedlowa . KB,]MKZ.JP, SSK.

3. Spektakle wakacyjne w Parku Grabiszyńskim. KB,MKZ,JP. AM- przy Małe Mi.

4. Zajęcia plenerowe w Parku — 8 cykli po 3 godz w sierpniu. KB,JP.

5. Pomoc w organizacji festynu U-P. KB, JP |

6. Organizacja V Pikniku Grabiszyńskiego. KB,MKZ.JP.

Organiazacja obejmowała ustalenie lokalizacji, uzyskanie wszelkich zezwoleń na
wykorzystanie teren u PG, podpisywanie protokołów na przyjecie i zdanie terenu, negocjacje

z firmami, ustalenie wstępnych umów, uzyskanie zgody WCRS, podpisanie umów

zasadniczych,kompleksowa reklama na osiedlu i posty na fb, plakaty , ulotki, banery.

Dystrybucja w terenie materiałów reklamowych, nadzór nad przebiegiem wydarznia.

Rozliczenie faktur od firm „oraz sporządzenie dokumentacji fotograficznej i zamieszczeniejej

na naszychstronach. ”

7. MKZ, SSK uczestniczyły imprezie pakowej —Niebieska Wstążka dla Drzew, oraz w dniach

Ziemi —na terenie SP 82. Dokumentacja foto na naszym fb.

. Zajęcia w siedzibie RO „oraz rolki

8.Pierwsza edycja obejmowała

Zajęcia przyrodnicze — wtorki 16.30- 18.00

Plastyczne — srody 16.30-18

j.angielski - czwartek dwie grupy 16.30-18 oo

dodatkowoj.polski dla Ukraińców —sobota 11-12

MKZ.SSK,KB, JP Zajęcia wymagały sporządzenia list zapisów na każde zajęcia z osobna

osobna . Prowadziła to SSK , pilnując jednocześnie przestrzegania ustalonych zasad. Wysyłała

e/maile potwierdzające udział „a także na każdych zajęciach sprawdzana była obecność.

Oczywiście za każdym razem trzeba było otworzyć i zamknąć RO. KB zamieszczała
odpowiednie posty i relacje fotograficzne.

9. Nauka jazdy na rolkach .

Przebiegała w dwóch etapach: lipiec i sierpień

Czwartki i soboty 2 x 30 dzieci, KB.MKZ,JPSSK

Organizacja obejmowała uzyskanie zezwoleń, Zajezdni ,WCRS,dotrzymanie procedur przy

zawieranych umowach „odbieranie oświadczeń od rodziców. Reklama , na fb,ulotki plakaty

„relacje z zajęc

Sporządzonezóstały listy dzieci na poszczególne zajecia , sprawdzana była obecność. SSK

Nauka jazdy na rólkach wrzesień



Soboty —od 11-13 2 x 30 dzieciaków procedury od początku

9 Druga edycja zajęć

Terminy jak w pierwszej ,formalności od początku załatwiane „podobnie jak listy obecności

„reklama, relacje. KB,MKZ,JP,SSK.

Dochodzi jeszcze j,polski w soboty.

10. Dodatkowe inicjatywy w RO

- wymienniki roślin- SSK MKZ

-tablica informacyjna —ze zdjęciami- SSK

- potykacze — relacje foto z zajec ,ks, -SSK

-biblioteczka radowa uzupełniana i prowadzona  SSK,KB

Do każdego punktu załączyłam inicjały radnych realizujących zadanie.



 

Sprawozdanie z działalności Komisja Ochrony Środowiska, Porządkui Czystości za
okres 15 września do 20 października.

1. Odbyło się jedno posiedzenie on-linje.
2. Wybrano nowego Przewodniczącego (Michał Sznajder)
3. Przeprowadzono3 wizje lokalne

4. Najważniejsze tematy:

1. Wymiana gwarancyjna drzew na ul. Blacharskiej i Racławickiej
2. Uporczywe zanieczyszczanie powietrza na Ślusarskiej (szykujemy

pismo do SM o interwencję)
Śmieci na Górce Żołnierza (możliwy wniosek o ustawienie koszy)

4. Czystość wody w Grabiszynce

1. Chcemyustalić na początek kto jest Zarządcą tego cieku:
MPWik czy Wody Polskie

aj

 



10.

Sprawozdanie z działalności Koordynatora ds. Komunikacji

Katarzyny Bańcerowskiej
Termin: październik 2021- wrzesień 2022

Około 360 postów na fb, około 40 wydarzeń. Podawane tematy: związane z działalnością

Rady Osiedla, jednostek współpracujących, fundacji działających na osiedlu oraz tematy z
własnej inicjatywy (np. promocja lokalnych biznesów, informacje o odbiorach odpadów,
nagłe wydarzenia itp.), wszystkie posty przygotowywane indywidualnie, wklejane
systematycznie z dbałością o ciągłość i regularność.

Około 50 plakatów i innych informacji zamieszczanych na 5 tablicach RO oraz w necie. W

tym przygotowanie graficzne wszystkich plakatów związanych z działalnością RO.
Regularne, zazwyczaj codzienne, przesyłanie informacji ze skrzynki osiedlowej do

adresatów. Obsługa skrzynki osiedlowej pod kątem weryfikacji maili (sporo mamy spamu)
oraz regularne „sprzątanie” skrzynki, gdyż ma ograniczoną pojemność.

Wysyłanie pism do jednostek ze skrzynki osiedlowej.

Wysyłanie odpowiedzi mieszkańcom, którzy wnioskują do RO. Czasem po koniecznym
uzgodnieniu, czasem od razu- zależnie od posiadanej wiedzy.

Odpowiedzi mieszkańcom na wiadomości na fb oraz przekazywanie zgłoszeń do organów
RO.

Regularne odpowiedzi na pytania chwilowe(fb), np. od kiedy są zajęcia z rolek itp. (często

wymaga konsultacji z koordynatorem zadania).

Zamawianie kontenerów na wniosek mieszkańców wpływający mailem do RO (skrzynka

osiedlowa) oraz z własnej inicjatywy.

Zbieranie informacji od mieszkańców celem procedowania wniosków oraz przesyłania
informacji do jednostek miejskich, w tym poprzez rozmowy- np. al. Wędrowców-
przycięcie gałęzi drzew, dodatkowe kontenery itp.

Obecność na wydarzeniach z udziałem RO celem pozyskania dokumentacji do publikacji.

Np. spotkania z ZZK, ZZM, ZDiUM, wydarzenia Rady Osiedla: teatrzyk, konsultacje FO,

rolki i inne- np. wymień się rośliną. |

Dziękuję Michałowi za pomoc przy www oraz Ninie i Marii za pomoc przy zamieszczaniu
plakatów na tablicach; Stelli, Mari i Ninie za dostarczanie dokumentacjifotograficznej z

działań RO oraz wszystkim innym za choćbyparę zdjęć do publikacji. Zapraszam
wszystkich do dalszej współpracy.



lualb mL im

Wrocław 20.11.2022 r.

Sprawozdanie koordynatora do spraw CAL

Podjęte działania:

i. Sprawdzenie zapisów MPZP dla wygrodzonego terenu w parku, będącego pod

zarządem ZZM.

Przegląd i analiza nieruchomości na terenie osiedla pod kątem własności

i możliwości adaptacyjnych do przeznaczenia na CAL.

. Temat adaptacji budynku przy ul. Grabiszyńskiej 33a we Wrocławiu (położonego

w Parku Grabiszyńskim, na ww. wygrodzonym terenie pod zarządem ZZM) na cel

CALu pojawił się w trakcie prac nad Funduszem Osiedlowym. Na zebraniu zarządu,

w dniu 24.03.2022 r., przedstawiłam informacje na temat kosztów projektu (ok.

60 000 - 80 000 zł — wyceny na 02.2022 r.) oraz kosztów remontu i przebudowy

budynku (ok. 1 500 000 zł — szacunkowe koszty na 02.2022 r.). Uzyskałam także

informację, że dyrekcja ZZM wyraziła wstępną zgoda na adaptację budynku na

CAL. .

Temat projektu przebudowy budynku został zgłoszony do FO i nie przeszedł

pozytywnej weryfikacji ze strony UM.

Kontakt ze Stowarzyszeniem Edukacji Krytycznej na temat możliwości uzyskania

informacji o potrzebach i zasadach funkcjonowania CAL. W chwili obecnej jestem

umówiona na spotkanie z przedstawicielem Stowarzyszenia w celu poznania od

zaplecza zasad zarządzania CALem. Stowarzyszenie Edukacji Krytycznej prowadzi

obecnie kilka centrów aktywności lokalnej na terenie Wrocławia.

W przypadku realizacji projektu przebudowy i adaptacji ww. budynku na CAL

deklaruję chęć udziału w konsultacjach, zarówno w zakresie ustalania programu i

wytycznych dla projektu a także na etapie projektowym.



Sprawozdanie z działalności „Klubu Seniora na Blacharskiej”
za okres od 1 września 2022 r do 20 października2022r

Po przerwie wakacyjnej Klub Seniora na Blacharskiej spotyka od 1 września 2022 roku w każdy
czwartek w godzinach 11.00-13.00

Klub liczy około 30 stałych członków- regularnie spotyka się 16-18o0sób.
Spotkania odbywają się zgodnie z potrzebamii tematami zgłoszonymiprzez Seniorów

Działania podjęte przez klub w ostatnim okresie:

wycieczka zagraniczna do Spreewaldu

prelekcja prozdrowotna na temat cukrzycy

warsztaty z kiszenia warzyw

projekcje filmów ,, Dziewczyny z kalendarza” oraz „Lepiej być nie może”

wyjście do Teatru Polskiego na spektakl”*Sen Nocy Letniej”
wycieczka z przewodnikiem do Świdnicy

treningi pamięci

Klub Seniora utrzymuje regularny kontakt z dzielnicowym osiedla Grabiszyn-Grabiszynek mł.
asp. Markiem Narewskim, który na bieżąco reaguje na problemy Seniorów zwiazanych z

bezpieczeństwem.

W najbliższym czasie planowane są następujące działania :

zwiedzanie kulis Opery Wrocławskiej
spektakl „Skrzypek na Dachu”(opera)

koncert z okazji 11 listopada (NFM)
cykl koncertów relaksacyjnych orazartterapii

spotkanie autorskie

zabawa Andrzejkowa
Mikołajki, Wigilia

warsztaty ozdób bożonarodzeniowych

Koordynatorki Klubu Seniora
Maria Kostrzewa- Żołnierz

Stella Szlucha-Kowalska


